
Aktivni draveljski mladinci .

Mi bi - mi bomo
V Dravljah se je po delitvi KS na tri manj-

še razdelila tudi OO ZSMS. Ker sem mladinec
iz KS Dravlje, mi je najbolj poznana situacija
iz te OO ZSMS in bi jo na kratko predstavil.

Mladina je konstituirala OO ZSMS Drav-
lje na programsko-volilni konferenci 17. 10.
1979. Na tej konferenci smo izvclili predsed-
stvo in potrdili akeijski program do konca le-
tošnjega leta. Ta akcijski program že uresni-
čujemo in upam, da ga bomo uresničili v ce-
loti. Ker v OO deluje že več komisij, bi na
kratko opisal delo najaktivnejših.

Člani komisije za šport in za preživljanje
prostega časa mladine so organizirali špprtno-
zabavno tekmovanje med vsemi tremi OO na
področju Dravelj. Ker se zaradi neaktivnosti
mladine v KS SŠ 8 mladina iz te OO ni ude-
ležila tekmovanja, sta tekmovali le dve OO
ZSMS. Po tekmovanju pa je bil družabni ve-
čer, na katerem smo se mladi pogovarjali o
sodelovanju med OO na področju Dravelj.
Prav tako je športna komisija pomagala pri
izvedbi delovne akcije v planinah, točneje na
Planini pri Jezeru. Mladina je na tej akciji
pomagala pripraviti članom PD Viator (v to
društvo so včlanjeni tudi mladi iz Dravelj)
kurjavo za zimo. S to akcijo smo mladi iz
Dravelj pokazali, da znamo poprijeti za vsa-
ko delo, da smo dobro pripravljeni in da nas
nič ne preseneti. Tudi v bodoče bo mladina
pomagala vsem, ki znajo ceniti delež mladine
v naši samoupravni družbi.

Ne smemo prezreti dela kulturne komisije,
ki že pripravlja del proslave za 29. november
in igrico za otroke ob Novem letu. S to igri-
co bi se mladi predstavili v delovnih organi-
zacijah v šišenski občini.

Tudi komisija za informiranje je zelo de-
lovna, saj za mesec december pripravlja novo
številko mladinskega glasila MI BI — MI BO-
MO. Člani te komisije obveščajo mladino o
delovanju OO ZSMS prek oglasne deske in s
plakati.

To je bila le ena plat medalje, druga pa
so problemi. Glavna problema naše OO sta
prostor, ki ga mladina še nima in pa finance.
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